
  Občina Sevnica, Glavni trg 19 a, 8290 Sevnica 

  Tel.: 07 81 61 200 

  uprava@obcina-sevnica.si 

  www.obcina-sevnica.si  

 

OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 
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Z A P I S N I K 
 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 13. 12. 2023, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kostrevc Rado,  

Kotar Marko 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žičkar Stanislava,  

Žulič Anita.  

 
Odsotni člani občinskega sveta: Karlovšek Brigita, Orešnik Ivan, Žnidaršič Jernej.   
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

 

Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
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• Jerica Lipec, direktorica občinske uprave  

• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Marja Zidarič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• Vladimira Tomšič, direktorica ZD Sevnica  

• Milena Lukić, DEMIDA ARHITEKTURA d.o.o. 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

Pavel Perc, Dolenjski list  

 

 

Župan odpre 11. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 11. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 22 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Gregor Korene, da bi skladno s poslovnikom morala biti 3. točka dnevnega reda, Aktualne 

informacije o izvajanju primarne zdravstvene dejavnosti v Zdravstvenem domu Sevnica, na 

dnevnem redu 10. redne seje. Pričakuje, da se v prihodnje upošteva določila poslovnika. Hkrati 

pove, da je članica sveta Tanja Novšak na prejšnji seji podala vprašanje glede umestitve točke 

za obravnavo proračuna, na kar ni bil podan odgovor. Gregor Korene doda še, da pri 3. točki 

ni gradiva za člane sveta.  

 

Druge razprave ni.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 11. redne seje  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 
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Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 11. redne seje  

 

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 11. redne seje občinskega sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 22. 11. 2023 

3. Aktualne informacije o izvajanju primarne zdravstvene dejavnosti v Zdravstvenem 

domu Sevnica 

4. Občinski podrobni prostorski načrt Poslovna cona Krmelj II (dopolnjen osnutek – 1. 

obravnava) 

5. Opredelitev do stališč do pripomb z javne razgrnitve in javne obravnave 

dopolnjenega osnutka OPPN Poslovna cona Krmelj II 

6. Predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024 

7. Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju Občine Sevnica v obdobju januar–

marec 2024 

8. Seznanitev s Sklepom o vrednosti točke za določitev nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča za leto 2024 

9. Vrednost točke za ugotovitev vrednosti stavb, delov stavb, stanovanj in garaž za 

leto 2024 

10. Ukinitev statusa javnega dobra 

11. Pooblastilo za podpis pooblastila za vložitev zahteve (podredno pobude) za oceno 

ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih razmer 

na področju oskrbe z energijo 

12. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

13. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

14. Razno 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 22. 11. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 10. redne seje občinskega sveta z dne 22. 11. 

2023.   

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 10. redne seje občinskega sveta z dne 

22. 11. 2023.   

 

 

 

Ad 3 

Aktualne informacije o izvajanju primarne zdravstvene dejavnosti v Zdravstvenem 

domu Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev podajo župan, Gregor Korene in Vladimira Tomšič. 

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Zdravstveni sistem v Republiki Sloveniji je na preizkušnji. Sooča se z izzivi tako na državni kot 

lokalni ravni. Svetniška skupina SDS je podala pobudo za obravnavo te teme. Presežen 

poslovniški rok za obravnavo predlagane teme na občinskem svetu je posledica objektivnih 

razlogov oziroma zadržanosti direktorice zdravstvenega doma, ki se 10. redne seje občinskega 

sveta ni mogla udeležiti.  

 

Gregor Korene, v imenu predlagateljice, Svetniške skupine SDS 

Svetniška skupina SDS je 6. 10. 2023 v Kabinet župana podala predlog za uvrstitev in 

obravnavo te točke na seji občinskega sveta z naslednjo obrazložitvijo (ki ni bila dodana k 

gradivu): Občinski svet Občine sevnica je na svoji 6. redni seji, ki je potekala v ponedeljek, 19. 

6. pod 3. točko obravnaval predstavitev delovanja ZD Sevnica. Točka je bila na sejo uvrščena 

na pobudo članice sveta Tanje Novšak. V preteklosti je bila namreč že navada, da se na vsakih 

nekaj let občinski svet sezani z delovanjem posameznih institucij, ki delujejo v sevniški občini 

(zdravstveni dom, policijska postaja, ipd.). Direktorica ZD Sevnica je v svoji takratni predstavitvi 

orisala delovanje ZD Sevnica - vsebinsko, prostorsko, finančno in kadrovsko. Glede kadrovskih 

virov iz zapisa seje izhaja kot je navedeno: Nadalje je izpostavljeno vprašanje kadrovskih 

izzivov. ZD Sevnica se sooča s problematiko staranja zdravnikov, kako privabiti mlade oziroma 

nove zdravnike? Veliko mladih iz sevniške občine se je namreč zaposlilo v zdravstvenih 

ustanovah izven občine. Ali se je zdravstveni dom povezal s fakulteto za medicino in predstavil 

možnosti za zaposlitev? Odgovorjeno je, da ZD Sevnica štipendira študente medicine iz 

sevniške občine, ki morajo opraviti 160 ur dela. Direktorica si želi, da bodo po opravljeni praksi 

ti tudi ostali v tem okolju. Pri tem izpostavi še, da je delo zdravnika občutljivo in da veliko 

posameznikov tega dela ne želi opravljati v domačem okolju. Za privabljanje kadra pa so na 

voljo stanovanja, tečejo tudi pogovori z zdravniki iz tujine, vendar so postopki zelo dolgotrajni. 

Pri tem je še izpostavljeno, da si lahko posameznik osebnega zdravnika izbere tako, da pošlje 

elektronsko sporočilo v strokovne službe zdravstvenega doma. Na podlagi razprave pri tej točki 

je bil nato sprejet ugotovitveni sklep: Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z delovanjem 

Zdravstvenega doma Sevnica 

V zadnjih nekaj mesecih se je na kadrovskem področju, predvsem na področju družinske 

medicine, zgodilo kar nekaj zadev: zdravnik družinske medicine in zdravnica iz šolskega 

dispanzerja sta se upokojila. Drugi zdravnik družinske medicine je odšel iz ZD Sevnica. Blizu 

upokojitvi še še kar nekaj zdravnikov. S tem je povezana tudi bolniška odsotnost, verjetno 

zaradi obremenitev ter dejstva, da zdravniki družinske medicine skrbijo tudi za zdravstvene 

storitve v domovih za starejše in še dodatno sodelujejo pri drugih aktivnostih, kot je nujna 

medicinska pomoč. Problem pomanjkanja zdravnikov družinske medicine je zato še toliko večji.  

Če k temu dodamo splošno pomanjkanje kadra na ravni celotne Republike Slovenije in dejstvo, 

da se še ni dokončno uveljavila in uredila služba NMP ter problem plač, je problem v celoti 

precej velik. Zato je po mnenju Svetniške skupine SDS potrebno te probleme nasloviti in jih 
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reševati. Ključno je sodelovanje vodstva in zaposlenih ZD Sevnica ter Občine Sevnica kot 

ustanoviteljice. K reševanju pa je potrebno povabiti tudi druge institucije, kot so Zavod za 

zaposlovanje, sindikata Fides in Praktikum, Vlado Republike Slovenije kot celoto in Ministrstvo 

za zdravje ter še ostale subjekte.  

Predlagatelji točke pričakujejo predstavitev opravljenega dela oziroma aktivnosti vodstva ZD 

Sevnica ter vodstva Občine Sevnica v letu 2023, ki bodo pomagale rešiti kadrovsko 

problematiko ZD Sevnica na področju pomanjkanja zdravstvenega osebja. Predlagajo še, da 

občinski svet po opravljeni razpravi sprejme naslednje sklepe: 

1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s kadrovsko problematiko Zdravstvenega 

doma Sevnica na področju pomanjkanja zdravstvenega osebja ter družinske medicine 

v ZD Sevnica. 

2. Občinski svet Občine Sevnica poziva Zdravstveni dom Sevnica in Občino Sevnica, da 

vsake 3 mesece poroča občinskemu svetu glede aktivnosti na tem področju. 

3. Občinski svet Občine Sevnica poziva Ministrstvo za zdravje, da prek vseh mehanizmov 

resno pristopi v reševanje kadrovske problematike na področju družinske medicine v 

Republiki Sloveniji.  

Predlagatelji prosijo župana oziroma strokovne službe občinske uprave še za pojasnilo ali so 

glede na predlog svetniške skupine na sejo povabili druge deležnike (prej omenjeni oba 

sindikata, ZZRS, ministrstvo) oziroma za obrazložitev zakaj se za vabilo niso odločili.  

 

Na predstavljeno je podan komentar župana: osebno zdravje je najprej posameznikova 

odgovornost. Zdravstveni sistem pa je tisti, ki izvaja zdravstvene storitve. Občina Sevnica si 

prizadeva, da bi se zdravstvene storitve izvajale v lokalnem prostoru, čim bližje, dostopno, 

kvalitetno in hitro. Zagotovo je to tudi želja ZD Sevnica.  

 

 

Vladimira Tomšič, direktorica Zdravstvenega doma Sevnica 

ZD Sevnica ima 170 redno zaposlenih, med njimi 30 zdravnikov in zobozdravnikov, 80 oseb 

zaposlenih v zdravstveni negi in 48 ostalih zdravstvenih sodelavcev. Oseb, ki opravljajo druga 

dela je 12, 4 osebe so v upravi.  

Kljub izzivom kadrovskega primanjkljaja se je ZD Sevnica uspel soočiti z raznolikimi potrebami 

in skleniti številne pogodbe, tudi s pomočjo 29 pogodbenih sodelavcev, od tega je 21 

zdravnikov in zobozdravnikov. S to ekipo ZD Sevnica opravlja in presega zdravstveni program 

Zavoda za zdravstveno zavarovanje, ki je tudi največji plačnik zdravstvenemu domu.  

Na področju družinske medicine se ZD Sevnica sooča s kadrovskim primanjkljajem, ki izhaja iz 

sistemskih izzivov v Sloveniji. Za posameznika je pomembno, da ima dostop do osebnega 

zdravnika, zobozdravnika, pediatra in ginekologa.  

Ministrica za zdravje je podpisala standarde in normative brez ustreznih kadrovskih podlag. Ko 

posamezni zdravnik doseže normativ, ima pravico zavračat nove paciente. Normativ je 1895 

glavarinskih količnikov. Za zdravnike, ki presežejo normativ, je predvideno dodatno izplačilo.  

Ob pričakovanju upokojitve zdravnika se je pričakovalo, da ga bo zamenjal družinski zdravnik, 

ki je v ZD Sevnica opravljal delo, pa se je nepričakovano odločil drugače.  

Od 12 štipendistov ZD Sevnica je 8 zdravnikov, od tega 3 zaključujejo 6. letnik in vse 3 ZD 

Sevnica nagovarja, naj se specializirajo za družinsko medicino. Želja je, da bi si štipendisti 

izbrali pediatrijo, 1 štipendist se je že odločil za internistiko.  

V sodelovanju z ministrstvom in Zavodom za zaposlovanje so v Sevnico uspeli pripeljati 

specialistko družinske medicine iz Ukrajine. Pričakuje se prihod še ene specialistke iz 

Beograda. Preko poklicnih sejmov je tako ZD Sevnica uspel najti zdravnici, ki sta že na poti do 

pridobitve strokovnega izpita.  

Sodelovanje z mentorji, licenciranimi za mentorstvo, je ključno pri prilagajajočem obdobju 

novih zdravnikov. Skupaj smo dosegli velik napredek in optimistično zremo v prihodnost, kjer 



  

 
6 

bomo kljub izzivom na področju družinske medicine še naprej zagotavljali kakovostno 

zdravstveno oskrbo za občane Sevnice. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak, Tomaž Lisec, Marko Kotar, Gregor Korene, Ana 

Jelančić, Božidar Groboljšek. 

 

Postavljeno je vprašanje, koliko zdravnikov, ki dela v ZD Sevnica, lahko sprejme paciente, ki so 

ostali brez osebnega zdravnika (ob upokojitvi izbranega zdravnika).  

Podan je povzetek dogajanja na področju družinske medicine v letih 21 in 22 in sicer splošen 

dogovor za 2,1 mio eur za širitev na primarni ravni, aneks za širitev mreže ambulant…v zvezi s 

tem je postavljeno vprašanje kaj v praksi pomeni »umestitev 0,3 zdravstvenega administratorja 

za administrativno razbremenitev zdravstvenega kadra v obstoječi tim splošne medicine in 

otroškega in šolskega dispanzerja«? Izraženo je zadovoljstvo ob odobritvi 20 % dodatka 

specializantom na ravni celotne države. Postavljeno je vprašanje, kaj lahko lokalna skupnost 

naredi za privabljanje zdravnikov, kako naj motivira mlade zdravnike? Je 20 % dovolj ali je 

potrebno poiskati dodatna finančna sredstva iz proračuna? Pomembni so tudi ukrepi na 

stanovanjskem področju. Predlaga se plačilo stanovanjske najemnine za nove zdravnike, za 2 

leti. Ob tem je pomembno tudi vprašanje jezikovne bariere. Kakšni so torej konkretni predlogi 

za spremembe?  

Nadalje je glede mladih zdravnikov ponovno postavljeno vprašanje, kako lahko prispeva lokalna 

skupnost. 

Odgovorjeno je, da nove paciente trenutno opredeljujeta dva zdravnika. Ob tem so člani 

občinskega sveta pozvani, naj pomagajo pridobiti nove zdravnike. Od upokojenega zdravnika 

ostaja 250 neopredeljenih pacientov – ker se še niso opredelili in ne, ker bi bili zavrnjeni.  

ZD Sevnica je ministrstvu predlagal strukturno spremembo in sicer naj stimulira izbiro po 

pacientu, ampak bolj storitveno. Iz t.i. »posebnega projekta« (nagrajevanje za dodatne 

opredelitve pacientov) sta plačani tudi ena ali dve medicinski sestri. Znanje slovenskega jezika 

pa je vsekakor pomembno, tudi z vidika kulturnih kompetenc oziroma kulturno kompetentne 

zdravstvene obravnave.  

Nato je postavljeno vprašanje, ali bi mlade zdravnike morda pritegnila dodatna štipendija? Kje 

direktorica pri tujcih vidi dodatno motivacijo? Kako bi si tujci želeli dolgoročno ostati? 

Odgovorjeno je, da posameznikov, ki bi skozi celotno delovno dobo delo opravljali v eni 

ustanovi, vedno manj. Tudi specializant, ki je imel 30 % višjo plačo in so vanj veliko vložili, se je 

na koncu odločil, da bo raje specializiral fiziatrijo v Soči. Mlade generacije so pač drugačne.  

Potrebe ZD Sevnica so bile že naslovljene na občino, želijo si kadrovska stanovanja. Najemno 

stanovanje na prostem trgu je namreč za nove zdravnike predrago. Potrebna so kadrovska 

stanovanja z najemnino nekje do 150 evrov plus stroški. Občina Sevnica je že predala 2 

kadrovski stanovanji z zelo nizko najemnino. V občinskem stanovanju je tudi nova pediatrinja. 

ZD Sevnica je financiral stanovanjsko opremo. Pediatrinja ima že veliko opredeljenih otrok. 

Tudi Tanin omogoča ugodne najemnine za lastna stanovanja, ki jih za svoje potrebe koristi ZD 

Sevnica. Občina Sevnica pa bi morala odkupiti namenska kadrovska stanovanja in za ključne 

kadre zagotoviti zelo ugodno najemnino.  

Ob tem je podano pojasnilo, da Občina Sevnica razpolaga s socialnimi in ne kadrovskimi 

stanovanji. Praktično vsa kadrovska stanovanja so bila v preteklosti prodana. Za predlagano 

rešitev, ki je aktualna, je potrebna razprava glede smiselnosti vzdrževanja praznih stanovanj na 

zalogo.  

Ponovno je postavljeno vprašanje glede štipendij za mlade zdravnike. Kaj je Občina Sevnica 

storila za nagovor dveh mladih zdravnikov, da bi se specializirala in ustalila v domačem kraju? 

Odgovorjeno je, da kadrovsko politiko zdravstvenega doma vodi Zdravstveni dom Sevnica. 

Občina Sevnica ima sistem štipendij, ki ga prilagaja. Ustvarjanje privlačnega delovnega okolja 
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pa je domena zdravstvenega doma. Ob tem je še poudarjeno, da primanjkuje kadra tudi na 

drugih področjih, ne samo v zdravstvu.  

V nadaljnji razpravi je izpostavljeno, da »materialni bombončki« niso poglavitna motivacija, 

temveč kaj drugega. Kakšni so torej konkretni ukrepi zdravstvenega doma in občine, ne samo 

štipendije. Je tudi veliko takih, ki se še odločajo, ali bi delali v tem okolju – posamezniki, ki so 

se priselili iz drugih krajev in imajo tu družine. Delajo pa drugje. Na tem področju je potencial 

za dodatne ukrepe. Postavljeno je še vprašanje glede odnosov znotraj kolektiva v ZD Sevnica 

in kakšna je splošna fluktuacija kadrov v ZD Sevnica. Ob tem je podana še pobuda za pridobitev 

dodatnih stanovanj v stavbah, ki se sedaj gradijo.  

Odgovorjeno je, da glede odnosov nima smisla pojasnjevati da so v kolektivu dobri odnosi, saj 

so mnenja različna. Zagotovo je pokazatelj dobrih odnosov tudi to, da se je 100 zaposlenih 

odzvalo povabilu na prednovoletno srečanje. Verjetno pa je nekaj ljudi tudi nezadovoljnih.  

V zvezi s tem je bilo postavljeno še vprašanje, če je bilo izvedeno merjenje organizacijske klime 

in ali je bilo kaj prijav mobingov? Ali je dr. Planinčeva v Sevnici res samo 2x na teden, je 

koncesionarka ali zaposlena? Potekajo pogovori za prestavitev koncesionarjev v ZD Sevnica? 

Odgovorjeno je, da se organizacijska kultura meri 1x letno, o tem se poroča tudi svetu zavoda. 

Meri se zadovoljstvo pacientov po predpisu ministrstva, obravnavajo se kršitve pacientovih 

pravic, ki jih je 7 do 8 letno. Za mobing imajo sprejet pravilnik, v zadnjih letih je bila 1 prijava, ki 

je bila rešena.  

V sklepu je bil izpostavljeno dejstvo, da se z novim letom vzpostavljajo 3 ambulante pediatrije. 

Tudi na področju zobozdravstva je stanje popolnjeno, občani si lahko izberejo zobozdravnika. 

Dr. Planinc je koncesionarka v Krškem, ima dovoljenje, da 2x na teden dela v Sevnici, vabijo 

jo, da naj pride delat v ZD Sevnica.  

Postavljeno je še vprašanje glede pediatrinj. Ali ZD Sevnica razmišlja o delu dežurnih pediatrov 

– zvečer, ponoči? Odgovorjeno je, da ne, saj so temu namenjeni pediatrični urgentni centri, v 

ZD Sevnica pa je na voljo urgenca. V nočnem času napotujejo starše, ki želijo pregled pediatra, 

v Brežice, Novo mesto, Trbovlje in Celje.  

Nato je dodano še, da se je ZD Sevnica v zadnjem obdobju izredno okrepil glede na število 

zaposlenih, število timov in število programov. Več je na novo zaposlenih kot tistih, ki odidejo. 

V sevniški občini se nabor zdravstvenih storitev povečuje, danes je na voljo precej več storitev, 

kot jih je bilo pred 15 leti. ZD Sevnica zagotovo večino pričakovanj izpolnjuje, kadrovska kriza 

pa je nacionalni problem.  

Ob zaključku je podan še en pogled na aktualno stanje: večje število neopredeljenih pacientov 

obstaja že daljše obdobje. Za neopredeljene zavarovalnice niso dolžne plačevati glavarine, zato 

ni bilo interesa, da bi se sistemsko lotili te problematike že v preteklosti. Problematični so 

aktualni normativi, ki zdravnikom ne omogočajo kakovostne obravnave pacientov. Manj kot 60 

kontaktov na dan za enega zdravnika je redkost. V praksi je to zelo malo minut za posameznega 

pacienta. Zdravniki sicer imajo administrativno pomoč, ampak strokovne obravnave pacienta 

ne more opraviti nekdo namesto njih. Ob tem je potrebno poudariti, da biti družinski zdravnik 

ni služba, ampak je poslanstvo. Študentje medicine, dlje časa kot študirajo, manj zainteresirani 

so za to vejo medicine, saj od posameznika zahteva zares velik angažma. Zato družinski 

zdravniki tudi odhajajo – ne zaradi slabih odnosov, ampak ker je delo zares zahtevno. Za 

obstoječe stanje torej ne gre kriviti zdravstvenega doma, temveč družbo in utrip časa. Dokler 

bodo bolnišnice sprejemale zdravnike, ne bo nič drugače. Potrebno je omejiti zaposlovanje v 

bolnišnicah. To bi tudi prisililo zdravnike k opravljanju zdravniškega poklica na primarni pravni.  

 

Druge razprave ni.  

 

Župan predlaga korekcijo 2. predlaganega sklepa – predlaga polletno poročanje ZD Sevnica.  

 

PREDLOG SKLEPA: 
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1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s kadrovsko problematiko Zdravstvenega 

doma Sevnica na področju pomanjkanja zdravstvenega osebja ter družinske medicine. 

2. Občinski svet Občine Sevnica poziva Zdravstveni dom Sevnica in Občino Sevnica, da 

vsake 6 mesecev poroča občinskemu svetu glede aktivnosti oziroma stanja na tem 

področju.  

3. Občinski svet Občine Sevnica poziva Ministrstvo za zdravje, da prek vseh mehanizmov 

resno pristopi k reševanju kadrovske problematike na področju družinske medicine in 

celotnega zdravstva v Republiki Sloveniji.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s kadrovsko problematiko Zdravstvenega 

doma Sevnica na področju pomanjkanja zdravstvenega osebja ter družinske medicine. 

2. Občinski svet Občine Sevnica poziva Zdravstveni dom Sevnica in Občino Sevnica, da 

vsake 6 mesecev poroča občinskemu svetu glede aktivnosti oziroma stanja na tem 

področju.  

3. Občinski svet Občine Sevnica poziva Ministrstvo za zdravje, da prek vseh mehanizmov 

resno pristopi k reševanju kadrovske problematike na področju družinske medicine in 

celotnega zdravstva v Republiki Sloveniji. 

 

 

Ad 4 

Občinski podrobni prostorski načrt Poslovna cona Krmelj II  

(dopolnjen osnutek – 1. obravnava) 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Milena Lukić.  

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor  

V maju 2022 je Občina Sevnica prejela pobudo za dopolnitev s strani investitorja GMP Prijatelj. 

Občina Sevnica kot pripravljavec vodi vse postopke. Izdelovalca je izbral investitor. Skladno z 

zahtevami nosilcev urejanja prostora so bile pridobljene dodatne strokovne podlage. Celovita 

presoja vplivov na okolje ni potrebna. Izvedena je bila nova poplavna študija, pa tudi nova 

prometna študija, v zvezi z navezavo na regionalno cesto. Javna obravnava in javna razgrnitev 

sta bili izvedeni, podane so bile pripombe. V naslednji točki se ob občinski svet do teh pripomb 

tudi opredelil.  

 

 

Milena Lukić, DEMIDA ARHITEKTURA d.o.o. 

Izdelava delnih strokovnih podlag je potekala skladno z veljavno zakonodajo. Sodelovali smo z 

nosilci urejanja prostora in pridobili smernice ter mnenja. Območje, ki ga zajema načrt, obsega 

4,5 hektarjev in vključuje gradnjo objektov, kolesarsko stezo ter komunalno in energetsko 

infrastrukturo. Gradbena linija, tlorisni gabariti in višinske omejitve so določeni v skladu z 

osnovnim prostorskim načrtom. Predvideni objekti vključujejo delavnico, poslovni prostor, 

pralnico in parkirišča. Načrtovana gradnja se prilagaja obstoječi infrastrukturi, kot je denimo 
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transformatorska postaja. Projekt je bil usklajen z vsemi pristojnimi organi, pri čemer smo 

upoštevali smernice za ohranjanje okolja.  

 

 

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog dopolnjenega osnutka Občinskega 

podrobnega prostorskega načrta za Poslovno cono Krmelj II (OPPN 40-04), k predlogu nima 

pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog dopolnjenega osnutka obravnava v 1. 

obravnavi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

Poslovna cona Poslovna cona Krmelj II v prvi obravnavi. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu Poslovna cona Poslovna cona Krmelj II v prvi obravnavi. 

 

 

 

Ad 5 

Opredelitev do stališč in pripomb z javne razgrnitve in javne obravnave dopolnjenega 

osnutka OPPN Poslovna cona Krmelj II 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Milena Lukić. 

 

Roman Perčič, Vodja oddelka za okolje in prostor 

Javna razgrnitev je potekala od 16. 10. do 14. 11. 2023. Javna obravnava je bila v kulturni 

dvorani v Krmelju 8. 11. 2023. Prejetih je bilo nekaj pisnih predlogov, pobude s strani krajanov 

in ena pobuda s strani Občine Sevnica. Do pobud se mora opredeliti občinski svet, nato pa 

izdelovalec prostorskega akta dopolni predlog odloka.  

 

Milena Lukić, DEMIDA ARHITEKTURA d.o.o. 

Prejetih je bilo 9 pripomb. Prva, druga in četrta pripomba izpostavljajo potrebo po ponovni 

presoji umestitve dejavnosti gradbene mehanizacije in tras kot poslovne cone, ki ne spada v 

terciarno dejavnost. Četrta pripomba poudarja, da se dejavnosti zimske službe in skladiščenja 

materialov ne smejo izvajati na tem območju v nočnem času. Zato se pripombe za prvo, drugo 

in četrto alinejo ne upoštevajo. 
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Poslovna industrijska cona, oziroma namenska raba zemljišča, je že opredeljena v veljavnem 

občinskem podrobnem prostorskem načrtu. Za industrijsko cono je sprejet lokacijski načrt, za 

katerega se trenutno pridobivajo ustrezna gradbena dovoljenja. Poslovna cona, ki je predmet 

obravnavanega podrobnega načrta, ni industrijska, temveč se umešča med industrijsko in 

stanovanjsko območje, v skladu s trenutnim državnim izhodiščem. 

Investitor je zemljišče odkupil za gradnjo objektov, namenjenih njegovim dejavnostim. Pred 

nakupom je preveril namensko rabo zemljišča in dovoljene dejavnosti, ki so povzete iz 

veljavnega občinskega podrobnega prostorskega načrta. Poslovna industrijska cona ni 

predmet namenske rabe občinskega podrobnega prostorskega načrta, kar je že objavljeno v 

Uradnem listu. V 56. členu veljavnega akta so natančno opredeljene terciarne dejavnosti, kot 

so trgovina, vzdrževanje, in druge, ter smo v petem občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

te dejavnosti definirali na podlagi navedenega. Ugotavljamo, da je lokacija poslovne cone in 

načrtovane dejavnosti skladna z veljavnim občinskim prostorskim načrtom na tem območju. Po 

tem OPN je dovoljena gradnja skladiščnih objektov. Zato pripomba o nevarnih odpadkih ne 

velja, ker gradnja skladišča teh materialov ni načrtovana. 

Glede na omejitve hrupa, predlagamo, da se hrup sme izvajati le v dovoljenem času med 8. in 

20. uro, ob nedeljah pa je hrup popolnoma prepovedan. Želimo poudariti, da trenutno ne 

moremo izvajati meritev hrupa med izdelavo prostorskega načrta, ampak se bo točno preverilo, 

ko bo objekt zgrajen. Zato se tretja in peta pripomba, ki se nanašata na ukrepe glede hrupa, ne 

upoštevata. 

Glede šeste pripombe, ki se nanaša na spremembo umestitve dovozne ceste, ne vidimo smisla 

v prestavitvi ceste, saj gre za javno pot, in obstoječa cesta že izkazuje najboljšo racionalnost 

ter izkoristek. Poleg tega direkcija ne dovoljuje novih priključkov, kar dodatno utemeljuje 

odločitev, da spremembe dovozne ceste niso možne. 

Sedma pripomba govori o zmanjšanju izničevanja predvidenih poslovnih prostorov in se 

navezuje na višino objektov. Višino objektov določa obstoječi občinski prostorski načrt, in sicer 

16 metrov za območje centralnih dejavnosti. V prvi fazi gradnje pa bo maksimalna višina objekta 

10 metrov. Poudarjamo, da je ta določitev del trenutnega občinskega prostorskega načrta, ki 

ga ne želimo spreminjati glede na morebitne prihodnje potrebe. 

Osmo pripombo, ki se nanaša na zaustavitev razvoja poslovne cone do okrepitve električnega 

omrežja, razumemo. Elektro je v strokovnih podlagah že zahteval načrt elektrifikacije, kjer so 

navedene usmeritve za izboljšanje električnega omrežja. Zagotovili so, da je možna manjša 

poraba iz obstoječe transformatorske postaje, in v primeru povečane potrebe bodo postavili 

novo transformatorsko postajo v industrijski coni. Verjamemo, da bo Elektro skrbno izvedel te 

ukrepe. 

Glede na zadnji del besedila, ki govori o presoji škodljivosti in vplivu na naravno okolje, smo 

prejeli pozitivno mnenje Zavoda za varstvo narave, ki pravi, da celovita presoja ni potrebna. 

Investitor je tudi pridobil ustrezna mnenja za projekt, ki jih je zahteval zakon. Glede na vse 

navedeno se ne strinjamo s stališčem krajanov in menimo, da so pripombe neutemeljene.  

 

 

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval opredelitve do stališč do pripomb in predlogov z javne 

razgrnitve in javne obravnave dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega 

načrta za Poslovno cono Krmelj II (OPPN 40-04), do njih nima pripomb in občinskemu svetu 

predlaga, da stališča obravnava in se do njih opredeli. 

 

Podana je še pripomba, da je pod pobude krajanov Krmelja podpisana zgolj ena oseba in da ni 

jasno, koliko krajanov je sodelovalo pri pripombah.  

 

Župan odpre razpravo. 
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Razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil Opredelitev do stališč do pripomb z javne razgrnitve 

in javne obravnave dopolnjenega osnutka OPPN Poslovna cona Krmelj II. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil Opredelitev do stališč do pripomb z javne 

razgrnitve in javne obravnave dopolnjenega osnutka OPPN Poslovna cona Krmelj II. 

 

 

Ad 6 

Predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024 

 

 

Uvodno obrazložitev, ki vsebuje poglavitna vsebinska izhodišča za pripravo proračuna za leto 

2024 ter tehnično obrazložitev priprav, podajo župan, direktorica občinske uprave in vodje 

oddelkov občinske uprave. 

 

Srečko Ocvirk, župan 

Oblikovanje proračuna je vsebinsko zahtevno in odgovorno delo. Predlog je oblikovan na 

podlagi gospodarskih, političnih, družbenih in zakonskih usmeritev. Dokument upošteva 

usmeritve občinskega sveta iz preteklega obdobja ter sprejete in uveljavljene strateške 

dokumente. Vse občine si želijo po metodologiji izračunane povprečnine. Realna povprečnina 

je namreč bistveno nižja od izračunane. Žal ta primanjkljaj sredstev ne daje toliko možnosti za 

razvoj, kot bi si želeli. V okviru proračuna niso predlagane povečane obremenitve občanov, 

razen v tistih delih, kjer je to zakonsko predvideno. Črpanje EU sredstev v proračunu temelji 

na podanih prijavah, ker kljub pravočasnim prijavam sklepi države še niso bili prejeti. Pričakuje 

se še nekaj pozivov za prijavo projektov za sofinanciranje iz fonda EU sredstev, kar še ni 

vključeno v predlog proračuna. Oddana je vloga za sofinanciranje ureditve stavbe »Cenko« za 

potrebe ZD Sevnica, kar je primer dobre prakse dolgoročnega načrtovanja Občine Sevnica, ki 

se prijavlja na razpise, vendar so postopki odločanja na strani države izredno dolgotrajni.  

Skladno s pričakovanji in standardi je na odhodkovni strani prišlo do sprememb na področju 

porabe. Tukaj so prioritete zakonske obveze in naloge občine, kot so denimo komunalne 

storitve, podeljevanje subvencij, skrb za starejše in šibkejše…Izjemna rast stroškov na temu 

delu proračuna vpliva na sredstva za investicije. Tudi dogovori, ki jih za javni sektor izpogajajo 

sindikati, vplivajo na občinski proračun.  

Skupni obseg podpore društev je zelo visok. Koriščenje javnih objektov za potrebe društvenih 

dejavnosti pa je pomembna nematerialna podpora društvom. Želje in potrebe na cestnem delu 

so večje, ampak glede na možnosti predlagajo primeren obseg. Bivanjski standard se 

zagotavlja na najmanj enakem nivoju kot do sedaj.  

V predlog proračuna so seveda vključene tekoče investicije, odpirajo se tudi nove. Za 

dolgoročni razvoj so zagotovljena sredstva za prostorski razvoj.  
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Po obravnavi predloga na občinskem svetu bo sledila obravnava na delovnih telesih, nato sledi 

predlog odloka.  

 

Jerica Lipec, direktorica občinske uprave 

Občinski proračun vpliva na življenje in delo v lokalnem prostoru. Na ravni občinske uprave so 

bile tesno spremljane razmere tako v slovenskem kot mednarodnem prostoru, ki vplivajo na 

oblikovanje proračuna. Ta vsebinsko temelji na vseh prejetih predlogih tekom leta. Žal vse 

potrebe in želje niso realne v prostoru in času. Vsi si želimo razvojno naravnanih proračunov, 

ob tem pa je resnično potrebno zavedanje, da realizacija številnih projektov nikoli ni linearna.  

Zavedamo se odgovornosti in stremimo k transparentnosti našega poslovanja. Stalna 

komunikacija in izmenjava mnenj je potrebna, zato občinska uprava stremi k še tesnejšem 

sodelovanju s članicami in člani občinskega sveta, da se lahko pripravi realne ocene in 

možnosti za realizacijo želja.  

 

 

mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance in proračun 

Finančno delovanje javnih ustanov, vključno z občinami, je tesno povezano z ustavno 

določenimi načeli in državnimi smernicami. Ključno je razumeti, da finančna neodvisnost 

predstavlja temeljni pogoj za obstoj in učinkovito delovanje občin, ki se praviloma financirajo 

po načelu samofinanciranja. Vendar pa se že vrsto let soočamo s pomanjkanjem sredstev, kar 

vpliva na izvajanje nalog. Država je dolžna zagotoviti enake materialne in finančne pogoje za 

vse občine, vendar trenutni način financiranja, še posebej glede izvedbe državnih projektov, 

postavlja občinske proračune v neugoden položaj. Občine postajajo le servis za razdeljevanje 

sredstev, kar ogroža njihovo sposobnost delovanja kot gonilnika lokalnega razvoja. 

Kljub tem težavam je proračun Občine Sevnica za leto 2024 kljuboval investicijski 

osiromašenosti. Pomembne naložbe, kot je zaključek izgradnje OŠ Ane Gale Sevnica, ureditev 

kanalizacije in čistilne naprave ter vzpostavitev sodobnega rehabilitacijskega centra za odrasle, 

kažejo na našo zavezanost lokalnemu razvoju. Kljub navedenim težavam smo uspeli pridobiti 

dodatna sredstva države za delno pokritje plač posrednih proračunskih uporabnikov. 

Naš proračun za leto 2024 v številkah odraža realnost finančnih izzivov. Prihodki znašajo 

23.942.000 evrov, od tega so davčni prihodki 16.784.000 evrov. Nedavčni prihodki znašajo 

2.495.000 evrov, medtem ko kapitalski prihodki dosegajo 95.000 evrov. Transferni prihodki iz 

države in Evrope znašajo 4.570.000 evrov. Kljub temu so sredstva za uravnoteženje razvitosti 

občin manjša od leta 2023, kar odraža neenakost v modelu financiranja. 

Predvideni odhodki občine za leto 2024 znašajo 2569.000 €, pri čemer so tekoči odhodki 

6.385.000 evrov, kar je manjše v primerjavi z letom 2023 zaradi poglobljene analize stroškov 

in racionalizacije. Tekoči transferji so načrtovani v višini 9.427.000 evrov, medtem ko so 

investicijski odhodki načrtovani v višini 8.659.000 evrov. Kljub temu, da bomo najeli nov kredit 

v višini 1,7 milijonov evrov, se Občina Sevnica sooča z izzivi zadolženosti, ki pa jih obvladujemo. 

Glede na zadolženost je sevniška občina v spodnji polovici slovenskih občin. 

Kljub izzivom proračun za leto 2024 odraža naše predanosti lokalnemu razvoju in doseganju 

finančne stabilnosti. Kljub trenutnim omejitvam si prizadevamo uresničiti potrebe naših 

občanov ter zagotoviti optimalno delovanje občinskih storitev. Nadejamo se, da bodo naše 

skrbno načrtovane naložbe prispevale k trajnostnemu razvoju občine Sevnica v prihodnosti. 

 

 

Roman Strlekar, Vodja splošne službe 

Izdatki za vse tri organe Občine Sevnica in splošno službo so sledeči: proračun za občinski 

svet znaša 71.000 evrov, ki vključuje sejnine, financiranje političnih strank in nadzornega 

odbora. Urad župana ima proračun 400.000 evrov za različne izdatke, vključno s promocijo 

občine, protokolarnimi dogodki in organizacijo občinskega praznika. Splošna služba ima 

2.600.000 evrov, manjše od prejšnjega leta zaradi zaključenih investicij. Poudarek je na rednem 
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investicijskem vzdrževanju in nakupu nepremičnin. Stroški dela občinske uprave so načrtovani 

v skladu z zakonodajo. Proračun vključuje tudi sredstva za vzdrževanje objektov, plačila 

zavarovalnih premij, računalniško opremo in nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča. 

Projekti participativnega proračuna zajemajo različne naložbe, medtem ko se sredstva za 

investicijsko vzdrževanje pokopališč zmanjšujejo. Proračun vključuje tudi sredstva za nakup 

zemljišč in odškodnine ob sklenitvi služnostnih pogodb s sodelovanjem z direkcijo RS za 

infrastrukturo. Hkrati se predvidevajo odkupi zemljišč ob državni cesti Loka–Račica, delna 

menjava zemljišč v poslovni coni v Krmelju ter plačilo odškodnin ob sklenitvi služnostnih 

pogodb, predvsem v sodelovanju z Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo. 

Skupaj s participacijo v odškodninah in projektih participativnega proračuna, proračun za leto 

2024 občine Sevnica zajema raznolike izdatke, ki so usmerjeni v vzdrževanje, razvoj ter 

izboljšanje infrastrukture in storitev za občane. 

 

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

V gradivu je predstavljena podrobna obrazložitev dela proračuna, za katerega je pristojen 

Oddelek za okolje in prostor, zato bodo v nadaljevanju obrazložene bistvene postavke. V sklopu 

sistema za zaščito in reševanje bo nakupljena oprema za gasilce in civilno zaščito. Sredstva 

bodo namenjena za izdelavo občinskih načrtov zaščite in reševanja, konkretno za jedrsko 

nesrečo. Poravnan bo tudi zadnji obrok za nakup gasilskega vozila za reševanje iz višin in 

globin, ki bo dobavljeno v 2024. Sredstva se bodo namenila za različne preventivne aktivnosti, 

med njimi za občinsko tekmovanje Kaj veš o prometu in za Evropski teden mobilnosti. V 

naslednjem letu se bo za plinifikacijo in vzdrževanje tega omrežja namenilo 100 tisoč evrov. 

Nadaljuje se investicija za gradnjo novih mostov čez Hinjo v Krmelju, ki bo v 2024 zaključena. 

Sredstva se bodo namenila tudi za multimodalno središče, v sklopu katerega bodo izvedene 

posodobitve ŽP Sevnica. Občina Sevnica bo v letu 2024 pridobila novo celostno prometno 

strategijo. Načrtovana je ureditev parkirnih površin pri OŠ Boštanj. Nadaljevalo se bo 

sistematično posodabljanje javne razsvetljave z LED žarnicami. V načrtu je ureditev 

kanalizacijskega omrežja in čistilne naprave v Loki pri Zidanem Mostu. V naslednjem letu bo 

pridobljena projektna dokumentacija za II. fazo protipoplavne ureditve Sevnične. Pričenjajo se 

aktivnosti za pripravo regionalnega prostorskega načrta. Nadaljevale se bodo aktivnosti 

komunalnega opremljanja za stanovanjske soseske, sistematična obnova občinskih stanovanj 

in spodbude za stanovanjsko gradnjo. Ostaja tudi proračunska rezerva za sanacije po naravnih 

nesrečah.  

 

 

Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 

Oddelek za gospodarske dejavnosti Občine Sevnica načrtuje proračun v višini milijon in pol 

evrov za leto 2024, predstavljajoč 6 odstotkov celotnega proračuna. Osredotočajo se na 

področje gospodarstva, turizma in kmetijstva. Poleg zakonskih nalog izvajajo tudi pomembne 

spodbude v višini 235.000 evrov za gospodarstvenike, kmete, društva ter turistične prireditve, 

vključno s štipendijami. Cilj je prispevati k gospodarskemu razvoju, spodbujati turistično 

dejavnost in podpirati kmete kljub izzivom. Načrtovani so projekti, med njimi postavitev polnilnic 

za električna vozila, postajališča za avtodome in vzpostavitev sončnih elektrarn. Oddelek 

aktivno sodeluje v projektih s šolami in društvi, obenem pa vzdržuje turistično signalizacijo in 

spodbuja razvoj turizma v občini. Oddelek za gospodarske dejavnosti namenja sredstva za 

sofinanciranje lokalnega avtobusnega prevoza med Sevnico in Boštanjem ter za delovanje 

kmečke tržnice z ribarnico in javnimi sanitarijami. Oddelek tudi v 2024 nadaljuje s podporo za 

sterilizacijo in kastracijo živali, financiranje odškodnin za zaščito encijana ter izvajanje 

promocije turizma. Oddelek usmerja napore v prijave projektov na različne razpise, vključno s 

sodelovanjem v programu Načrt za okrevanje in odpornost ter s sodelovanjem v Dogovoru za 

razvoj regij. 
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Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 

Predlog odhodkov za družbene dejavnosti v letošnjem letu znašajo slabih 13 milijonov evrov, 

kar predstavlja več kot polovico proračuna, natančneje 54 odstotkov. Oddelek za družbene 

dejavnosti je pristojen za številne zadeve, med njimi za zdravstvo, kulturo, šport, mladino, 

šolstvo, predšolsko vzgojo in socialo. V predlogu proračuna je načrtovanih 2,3 milijona evrov 

prihodkov, vključno s sredstvi iz ministrstva za vzgojo in izobraževanje, Eko sklada ter 

morebitnimi sredstvi od ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport. To so sofinancerska 

sredstva za vzdrževanje infrastrukture, kot je OŠ Ane Gale, ki bo imela višje stroške zaradi 

povečanja velikosti in dodatne opreme. Stroški oddelka so razdeljeni na 3 sklope: stroški 

obveznih nalog občine, dodatne stroške in investicijski del. Stroški obveznih nalog občine 

izhajajo iz zakonskih okvirov, kot so financiranje obratovalnih in fiksnih stroškov šol, vzdrževanje 

objektov in opreme ter skrb za 15 različnih objektov, ki jih mora občina vzdrževati. Dodatni 

stroški morda niso nujni, a so pomembni za lokalno skupnost. Pod to področje spadajo prevozi 

otrok, pomoč na domu, subvencije in razpisi. Številke kažejo na obsežnost teh programov, ki 

se gibljejo okoli 980.000 evrov v proračunu. Tretji del je investicijski del, ki vključuje načrtovane 

projekte, kot so dokončanje šole Ana Gale, rekonstrukcija objekta Cenko, igrišče pri osnovni 

šoli Šentjanž in drugi. Za te namene je v proračunu namenjenih 3.675.000 evrov. Številke so 

natančno izračunane ter odražajo realne izvedljive programe in projekte v korist občanov. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Na predstavljen proračun so bili podani naslednji predlogi oziroma pripombe:   

 

• V predlog proračuna za leto 2024 niso bili uvrščeni naslednji infrastrukturni projekti: 

obnova mostu Jelovec, ureditev pešpoti Radna–Log, prenova kanalizacijskega sistema v 

dveh ulicah v Dolenjem Boštanju. 

• Predlaga se uvrstitev projektne dokumentacije za ureditev telovadnice na Studencu. 

• Predlaga se uvrstitev idejne zasnove za rekonstrukcijo cestne povezave Boštanj–

Mokronog. 

• Predlaga se povišanje sredstev za krajevne skupnosti. 

 

• Predlaga se ureditev središča Tržišča z javno razsvetljavo, pločnikom, rekonstrukcijo 

ceste, odkupom in odstranitvijo župnijske garaže. 

• Predlaga se dokončanje gradnje pločnika v Pijavicah. 

• Predlaga se gradnja pločnikov na Malkovcu.   

• Predlaga se rekonstrukcija vseh dotrajanih asfaltiranih površin, ki so stare med 25 in 30 

leti, na območju Spodnjih Vodal, Zgornjih Vodal, Marendola in Telč. 

• Predlaga se ureditev kolesarske poti Krmelj–Tržišče. 

• Predlaga se ureditev plezalne stene v Osnovni šoli Tržišče.  

• Predlaga se izgradnja stadiona na predvideni lokaciji v Sevnici, začenši s 1. fazo ureditve, 

to je ureditev zalednih in meteornih voda, financiranje s pomočjo državnih razpisov. 

• Predlaga se sanacija državne cestne povezave Tržišče–Bruna vas in odsek Spodnje 

Vodale–Gaberje.  

 

• Predlaga se umestitev ureditve športnih površin pri OŠ Blanca, za katere je že 

pripravljeno gradbeno dovoljenje 

• Predlaga se ureditev parkirišča v Zabukovju pri pokopališču 

• Predlaga se sanacija ceste Mastnak–Zabasu in ceste proti Lisci 

• Predlaga se povišanje proračunske postavke za redno vzdrževanje cest 

• Predlaga se postopkovna sprememba pri obravnavi proračunskih dokumentov in sicer, da 

svetniške skupine glede na posredovan predlog pripravijo pisne komentarje in predloge, 
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ki so nato umeščeni v gradivo za sejo. S tem bi bila razprava o proračunu bolj jedrnata. 

Pobuda, da se preveri poslovnik.  

 

• Predlaga se nakup ustreznega informacijskega sistema za popis stanja cest, prometne 

signalizacije, za banko cestnih podatkov ipd.  

• Predlaga se rekonstrukcija ceste Gramat–jedro Boštanja. 

• Ali so za načrtovane prostorske ureditve zagotovljena sredstva za odkup stavbe na 

naslovu Boštanj 25? 

• Ali je glede na načrtovane ureditve v Poslovni coni Radna predvidena ureditev nove 

lokacije za pristajališče za helikopter SV, ki opravlja prevoze poškodovanih in obolelih? 

 

• Na proračunski postavki Presežki prihodkov nad odhodki proračunskih porabnikov je 

veliko sredstev glede na pretekla leta, za katere javne zavode gre, glede na to, da gre za 

200.000 eur? 

• Na interventnih programih pri proračunski rezervaciji so predvidena sredstva, ki jih v 

preteklih letih ni bilo. Poleg proračunske rezervacije, ki je zakonsko opredeljena (250.000 

eur), je na tej postavki še dodatnih 150.000 eur. 

• Kaj obsega program »razvoj podeželja«, ki ima na postavki predvideno porabo 500 tisoč 

eur? 

• Predlaga se obnova ceste Lončarjev Dol–Čanje. 

• Podan je poziv za predložitev dokumentov, v katerih so opredeljeni načrtovani projekti na 

dolgi rok. 

 

• Predlaga se sanacija cestnih odsekov Podboršt–Veliki Cirnik in Hrušice–Brunk. 

• Predlaga se projektiranje ureditve ceste na Velikem Cirniku.  

• Je predviden dodatni vodni vir v dolini Glaviškega potoka za krajane, ki se oskrbujejo iz 

vodovoda Šentjanž–Krmelj? 

• Bo Občina Sevnica sofinancirala priklope na javni vojvodov na območju KS Šentjanž za 

gospodinjstva, ki so zelo oddaljena od glavnega voda?  

• Potrebno je urediti vodovod Brunk–Hrušice v sodelovanju z Občino Radeče. 

• Na pokopališču na Kalu in vode in telekomunikacijskih vodov. 

• Ali je načrtovanih dovolj sredstev za odpiranje dodatnih oddelkov za vrtec v Krmelju in ali 

je načrtovanih dovolj sredstev za zagotavljanje šolskih prevozov?  

 

• Kaj bi bilo potrebno storiti, da bi dolgoročno povečali prihodke v občinski proračun za 

enostavnejše izvajanje obveznih nalog in investicij? 

• Stanovanjski ukrepi so predvideni samo na območju Krmelja in Tržišča. 

• Kakšni so predvideni gospodarski ukrepi?  

• Večina predlaganih projektov s strani svetniških skupin ni umeščena v proračun 

• Načrti za ureditev stadiona v 2023 niso bili realizirani, v predlogu 2024 je ponovno 

postavka, pozove se za pojasnila.  

 

• Za ceste na območju KS Krmelj je predvidenih premalo sredstev. 

• Nova OŠ Krmelj ni umeščena v predlog proračuna. 

• Kako je z ureditvijo kanalizacije in čistilne naprave na območju Krmelja? 

• Kakšni so načrti glede ureditve »nove hiše« v Krmelju? Potrebno bi bilo najti novo 

nastanitev za stanovalca in stavbo tudi zaradi sanitarnih in varnostnih razlogov podreti. 

• Predlaga se ureditev nogometnega igrišča in atletske steze v Krmelju. 

 

• Poziva se umestitev gradnje kulturne dvorane in garažne hiše v predlog proračuna.  

• Poziva se k ureditvi starega mestnega jedra. 

• Predlaga se ureditev ekoloških otokov po zgledu letošnje ureditve v naselju N.H.M. 
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• Ali je meščanska vila, iz katere se bodo v novo šolo preselili učenci OŠ Ane Gale, 

predvideva za ureditev varovanih stanovanj? 

• Za razpis za spodbujanje kmetijstva je predvidenih premalo sredstev. Odstotek 

sofinanciranja investicij je prenizek.  

 

• Potrebno je dokončati pešpot v Zavratcu.  

• Potrebno je pripraviti projektno dokumentacijo za križišče Studenec–Rovišče–Zavratec, 

pridobiti soglasja lastnikov zemljišč. 

• Potrebno je dokončati stanovanjsko cono na Studencu.  

• Potrebno je pripraviti projektno dokumentacijo za ureditev parkirišča in igrišča pri 

podružnični šoli na Studencu, tudi za sprostitev prostora za izgradnjo telovadnice. 

• Potrebna je sanacija cest Ponikve–Studenec, Impoljca–Studenec, Zavratec–Hubajnica. 

 

• Potrebno je nameniti sredstva za gibalno ovirane za ureditev (potapljanje) pločnikov 

(poskrbeti tudi za ureditev ob državni cesti) in za ureditev dvigala v kulturni dvorani.  

• Potrebno je pričeti z ureditvijo protihrupnih ukrepov na Radni. 

• Na novo je potrebno urediti označbe parkirnih prostorov na parkirišču za HTC, ker so 

obstoječe oznake preozke. 

 

• Če ima Nomago kot ponudnik šolskih prevozov monopol, zakaj je bil izbran za ponudnika 

sistema javne izposoje koles?  

• Zakaj ni bila realizirana ureditev točilnega pulta v lokalu pri Bazenu Sevnica in zakaj se je 

proračunska postavka spremenila iz 40.000 na 60.000 eur? 

• Zakaj je prišlo do povečanj sredstev na postavkah »čistilni material«, zakaj so se povišali 

stroški za vodo in komunalne storitve, zakaj je za električno energijo predvideno povišanje 

sredstev glede na leto 2023 za 70 %, zakaj so se sredstva za plače dvignila za 18 %? Na 

drugi strani pa se sredstva za Letni program kulture niso povišala. Tudi za Letni program 

športa bi bilo potrebno upoštevati 5 % inflacijo, program kulture pa bi se moral povišati za 

22 tisoč evrov. 

• Predlaga se ureditev rekreacijske poti od Sevnice do Mastnaka.  

• Predlaga se ureditev dvigala za invalide na Gradu Sevnica.  

• Predlaga se pridobitev projektne dokumentacije za pokritje teniškega igrišča v Sevnici. 

 

• Predlaga se sestanek Občine Sevnica in Nomaga za izpogajanje boljše cene za šolske 

prevoze.  

 

• Poleg ureditve varovanih stanovanj se predlaga še ureditev dnevnega varstvenega centra 

za starejše.  

• Predlaga se dograditev Športnega doma Sevnica, saj je velika potreba po pokritih 

športnih objektih za izvajanje številnih in raznolikih vadb.  

 

• Predlaga se pridobitev študije za umestitev kolesarske poti ob železniški progi od 

Boštanja do Pijavic.  

• Predlaga se ureditev čistilne naprave v Tržišču.  

• Predlaga se podaljšanje pločnika od Ulčnika do Železniške postaje Tržišče. 

• V sklopu ureditve žarnega zidu na pokopališču v Tržišču se predlaga svečomat.  

• Predlaga se ureditev cestnih odsekov Malkovec–Trščina in Šentjanž–Osredek.  

 

• Kaj se bo zgodilo s projektom čistilne naprave v Loki, če ne bodo odobrena državna 

sofinancerska sredstva?  

• Predlaga se ureditev centra Loke, na območju »grajskih štal«. 
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• Kako je z ureditvijo načrtovane športne dvorane v Loki?  

• Za konkretno društveno delovanje je predvidenih premalo sredstev. 

 

• Predlaga se povečanje sredstev za stanovanjski sklad.  

 

• Predlaga se prekvalificiranje socialnih stanovanj v kadrovska (ob izpraznitvi, ne za celoten 

fond, ampak glede na potrebe). 

 

• Predlaga se sofinanciranje nakupa gasilskega vozila za PGD Boštanj.  

 

• Predlaga se nadaljevanje dobre prakse spodbujanja mladih prevzemnikov kmetij. 

• Predlaga se ureditev sistema namakanja, kot je bilo to že predvideno.  

 

• Predlaga se zagotovitev sredstev za sanacijo ceste Vodale–Marendol, vsaj na najbolj 

kritičnih odsekih (eden od takih je pri turistično vinogradniški kmetiji Celestina). 

 

Druge razprave ni.  

 

Župan nato poda komentar glede na vse podane pobude in komentarje. Na nekatere izmed 

njih bo zahtevnejše odgovoriti, saj gre za načelne predloge, ki usmerjajo delo glede povečanja 

na prihodkovnem delu. Poudari, da na začete investicije ne bo vplivalo začasno financiranje. 

Sprejem proračuna teče po ustaljenih predvidenih postopkih in ne gre za časovni pritisk zaradi 

začasnega financiranja. Pobude bodo upoštevane v čim večji meri. Opredelitve do razprave 

bodo predložene odborom, konec januarja 2024 pa bo sledil predlog odloka proračuna.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024 s 

podanimi predlogi, ki naj se v okviru možnosti upoštevajo pri pripravi predloga Odloka o 

proračunu Občine Sevnica za leto 2024. 

 

Pred glasovanjem je Tomaž Lisec predlagal oblikovanje dveh sklepov, kakor si sledita v novem 

predlogu: 

 

PREDLOG 1. SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024. 

 

PREDLOG 2. SKLEPA: 

Občinska uprava se opredeli do predlogov, podanih v razpravi, ki naj se v okviru možnosti 

upoštevajo pri pripravi predloga Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2024.  

 

Izid glasovanja za 1. sklep: 

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  11 

PROTI:  2 

 

Izid glasovanja za 2. sklep 

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 
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Sklepa sta sprejeta.  
 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024. 

 

SKLEP 2: 

Občinska uprava se opredeli do predlogov, podanih v razpravi, ki naj se v okviru 

možnosti upoštevajo pri pripravi predloga Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 

2024. 

 

 

Ad 7 

Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju Občine Sevnica v obdobju  

januar–marec 2024 

 

 

Uvodno obrazložitev poda mag. Vlasta Marn. 

 

mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance in proračun 

Izhodišča s strani Ministrstva za finance za oblikovanje proračuna so glede na pretekla leta 

prišla relativno pozno. Začasno financiranje temelji na proračunu občine za leto 2023 in bo 

zaključeno takoj po sprejemu odloka za proračun za leto 2024.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Marko Kotar 

 

Izraženo je, da začasno financiranje ni optimalna rešitev, saj si ga ne želijo v krajevnih 

skupnostih, v društvih in drugje.   

 

Druge razprave ni. 

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Sklepom o začasnem financiranju Občine 

Sevnica v obdobju januar–marec 2024. 

 

 

Ad 8 

Seznanitev s Sklepom o vrednosti točke za določitev nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča za leto 2024 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič.  

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Vrednost točke se usklajuje z inflacijo. Stopnja letne inflacije v oktobru 2023 je znašala 6,9 %, 

za enak odstotek se predlaga povišanje vrednosti točke.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Marjan Ločičnik 

 

Opozorjeno je na nepravilnost v sklepu in sicer je v prvem členu letnica 2023.  
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Druge razprave ni. 

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Sklepom o vrednosti točke za določitev 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2024. 

 

 

Ad 9 

Vrednost točke za ugotovitev vrednosti stavb, delov stavb, stanovanj in garaž 

 za leto 2024 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič.  

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Tudi za to točko se vrednost usklajuje, vendar za drugačno obdobje kot pri NUSZ, in sicer od 

decembra do oktobra. Zvišanje cen življenjskih potrebščin v obdobju od decembra 2022 do 

oktobra 2023 znaša 5,7 %.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Sklepom o vrednosti točke za ugotovitev 

vrednosti stavb, delov stavb, stanovanj in garaž za leto 2024. 

 

 

Ad 10 

Ukinitev statusa javnega dobra 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe  

Gre za tri parcele in sicer gre za parcelo, ki predstavlja dovoz na gradbeno parcelo nastajajoče 

stanovanjske soseske Sončni gaj, drugi dve parceli pa sta predmet pogodbe z Infro in v naravi 

predstavljata del infrastrukture, ki je bila izgrajena v sklopu gradnje hidroelektrarne. 

Nepremičnini sta potrebni za gradnjo državne javne infrastrukture, ki v naravi predstavljata 

kmetijsko in stavbno zemljišče, na katerih je vknjiženo javno dobro v korist Občine Sevnica. 

Ker so navedene nepremičnine v zemljiški knjigi vknjižene kot javno dobro, je potrebno ukiniti 

status javnega dobra in urediti zemljiškoknjižno stanje. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. št. 

71/14, k.o. 1380 Šmarje, parc. št. 1507/9 in 1507/17, obe k.o. 1379 Sevnica ter odobril predlog 

razpolaganja. 
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Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. 
št. 71/14, k.o. 1380 Šmarje, parc. št. 1507/9 in 1507/17, obe k.o. 1379 Sevnica ter odobril 
predlog razpolaganja. 

 

 

Ad 11 

Pooblastilo za podpis pooblastila za vložitev zahteve (podredno pobude) za oceno 

ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih razmer na 

področju oskrbe z energijo 

 

 

 

Uvodno obrazložitev podata župan in Roman Strlekar. 

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Zakon o ukrepih za obvladovanje kriznih razmer na področju oskrbe z energijo je zmanjšal 

koncesijo, ki jo občine pridobijo za rabo vode v energetske namene. Občine, ki so ob rekah 

Sava, Soča in Drava, so izgubile 50 % tega dohodka. Zakonodajalec se ni odzval na pozive 

občin za rešitev stanja, saj so se cene na električnem trgu normalizirale, so se občine povezale 

preko skupnosti občin.  

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe  

Občine so se preko SOS povezale z odvetniško pisarno, ki bo pripravila zahtevo za oceno 

ustavnosti in zakonitosti te odločitve. V pobudi že sodeluje 22 občin. Stroški odvetniških storitev 

se bodo sorazmerno razdelili med občine, za vložitev vloge pa je potrebno pooblastilo županu 

s strani občinskega sveta, da se nadalje lahko pooblasti odvetniško pisarno.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica pooblašča župana Občine Sevnica Srečka Ocvirka za 

sodelovanje v postopku in podelitev pooblastila za vložitev zahteve (podredno pobude) za 

oceno ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih razmer na 

področju oskrbe z energijo. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 
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Sklep je sprejet. 

 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica pooblašča župana Občine Sevnica Srečka Ocvirka za 
sodelovanje v postopku in podelitev pooblastila za vložitev zahteve (podredno pobude) 
za oceno ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih 
razmer na področju oskrbe z energijo. 

 

 

Ad 12 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Stanka Žičkar, Damjan Žibert, Tomaž Lisec in Gregor Korene podajo pripombe na prejete 

odgovore. 

 

Stanka Žičkar v zvezi s svojim vprašanjem iz prejšnje seje pojasni, da sta z vodjo podružnične 

šole v Loki ugotovili, da bilo njeno vprašanje zastavljeno tako kot ga je njej postavil neimenovani 

vir. Dejstva, da naj bi se šola v Loki v prihodnje zaprla, ni izrekla vodja šole. Glede na vsa 

pojasnila je prišlo do napačne interpretacije, zato se je neimenovani vir vodji šole opravičil.  

 

Damjan Žibert pove, da je bilo glede odgovora na njegovo svetniško vprašanje na temo pasjega 

parka povedano (ustni odgovor), da je skoraj že zaključen. Pisni odgovor je vsebinsko 

drugačen. Predlaga, da naj se v izogib netočnim informacijam v bodoče ne odgovarja ustno.  

Doda še, da še pričakuje odgovor na svojo pobudo, ki ga je postavil na 9. redni seji in sicer naj 

se del sredstev, ki so namenjena za stadion, raje nameni za ureditev zaščite bazena pred 

udorom meteorne vode. Ob ogledu terena na lokaciji stadiona ni bilo opaziti navedenih 

gradbenih del, zato prosi za pojasnila, kam se je namenilo 100 tisoč evrov za izvedbo globokih 

drenaž na območju stadiona, prosi za odgovor v pisni obliki v gradivu za naslednjo sejo. 

 

Tomaž Lisec tudi pričakuje odgovor na vprašanje glede stadiona in porabe sredstev oziroma 

izvedenih delih v letu 2023, ki je bilo zastavljeno na 9. seji.  

Glede podane dokumentacije v zvezi z načrtovanimi ureditvami parkirišča pri OŠ Boštanj prosi 

za dopolnitev in sicer, da se gradivo pošlje Svetu KS Boštanj, da lahko to temo obravnava in 

da se navede časovnica in finančna konstrukcija načrtovanih ureditev.  

 

Gregor Korene pove, da je na pretekli seji podal pobudo v zvezi s stanovanjskimi zadevami. z 

odgovorom ni zadovoljen in prosi za dopolnitev. Predlaga naj se ponovno posluša 

magnetogram, saj je jasno povedal, kaj bi želel in sicer želi informacije o računih, prodajah in 

nakupih stanovanj. Naj se v tabelarnem zapisu predstavi, kdaj so bila stanovanja kupljena, 

koliko stanovanj je, kdaj so bila stanovanja prodana, na kakšen način so bila prodana (javni 

poziv za zbiranje ponudb, dražba?).  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.  

 

 

PRISOTNIH: 22 
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ZA:  22 

PROTI:  0 

Sklep je sprejet. 

 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.   

 

 

 

Ad 13 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Rado Kostrevc: 

• Na območju občine Sevnica je kar nekaj baznih postaj oziroma stolpov. V Sloveniji naj 

bi obstajal sistem merjenja negativnih vplivov oziroma sevanja. Zanima ga, ali ima 

Občina Sevnica kakšne podatke o negativnih vplivih baznih postaj.  

 

Božidar Groboljšek: 

 

• Predlaga, da se občinskemu svetu predstavijo vse informacije v zvezi z načrtovanim 

projektom posodobitve Železniške postaje Sevnica in njene širše okolice. Načrte naj 

predstavijo projektanti, tudi glede predvidenih sprememb v zvezi s pešpotjo, ki poteka 

ob Sevnični in povezuje Šmarje z industrijsko cono.  

 

Rok Petančič: 

• zanima ga, ali je bil izražen interes za nakup zazidljivih parcel pod sevniškim gradom 

glede na objavljeno vizualizacijo. Zanima ga v kateri fazi je ta projekt.  

• Izrazi pohvalo za ureditev čutnega vrta. Zanima ga, kdo je upravljavec te površine in 

kako bo potekalo njeno vzdrževanje.  

• Ponovno poda pobudo za primerno označitev vinskih cest v občini ter ponudnikov, ki 

so ob teh cestah. Pozove k sistematični ureditvi.  

• Pozove člane občinskega sveta, da če poznajo ponudnike ob Zasavski planinski poti, 

naj to sporočijo. Pozove Občino Sevnica za dodatna sredstva oziroma sistemsko 

urejeno financiranje za urejanje planinskih poti.  

 

Gregor Korene: 

• V imenu krajanov Brega prosi za informacije glede statusa projekta ureditve mostu (čez 

Podvinski potok) in ureditve pločnika do železniške postaje.  

 

Tomaž Lisec:  

• Poda pobudo za izdelavo nove analize šolskih prevozov, ki naj bo pripravljena nekje 

spomladi oziroma najkasneje pred jesenjo. Analiza naj se predstavi na točki seje 

občinskega sveta.  

• Zanima ga iz katere proračunske postavke oziroma konta se je v letu 2023 financiralo 

obdarovanje v osnovnih šolah, kakšna je bila višina sredstev. Doda, da je takšno 

obdarovanje potrebno tudi v naslednjem letu in predlaga, da če je potrebno, naj se 

odpre nov konto v občinskem proračunu za ta lep namen.  

 

Marjan Ločičnik: 
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• Poda pobudo za pripravo poziva Slovenskim železnicam za ureditev štirih nivojskih 

prehodov: na Blanci pod šolo, v Sevnici pri Šparu, na Gobavcah pri Kreglu in v stari 

Sevnici.  

• Zanima ga ali potekajo kakšne aktivnosti v zvezi s protipoplavno zaščito na Dolnjem 

Brezovem.  

 

Miro Juntez: 

• Poda pobudo za omejitev hitrosti ob ŽP Tržišče v smeri Polja, kjer je velika obremenitev 

s prometom.  

 

Marko Kotar: 

• v imenu Grajskega lutkovnega gledališča se zahvali članom sveta, Občini Sevnica in 

celotni lokalni skupnosti za podporo pri osvajanju Kanade.  

 

 

 

 

Ad 14 

Razno 

 

Župan povabi članice in člane sveta na tradicionalni božično-novoletni koncert Godbe Sevnica, 

ki bo v soboto, 16. 12. 2023 ob 18. uri v Športnem domu Sevnica. V imenu MO Krško povabi 

na skupno posavsko počastitev dneva samostojnosti in enotnosti, ki bo 26. 12. 2023 ob 17. uri 

v Kulturnem domu v Krškem. 

Ob zaključku se vsem zahvali za opravljeno delo, vošči za prihajajoče praznike in povabi na 

krajše neformalno druženje ob zaključku leta.  

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:49.  

 

 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 

 

 


